
Stretnutie študentských rád v DAVe 

Tohtoročné zasadnutie študentských rád sa konalo 12. marca 2014  v DAVe.  Z obchodnej 

akadémie sa ho zúčastnilo 9 žiakov spolu s  koordinátorkou študentskej rady  Mgr. Veronikou 

Vávrovou. 

Okrem zástupcov študentských rád z každej senickej školy sme sa mohli stretnúť, 

porozprávať  a podeliť o skúsenosti zo študentských rád i s vzácnymi hosťami: Mgr. Petrom 

Huttom (zástupcom primátora), Mgr. Art. Martinom Dudášom (riaditeľom CVČ), Ing. Ivonou 

Klimentovou (manažérkou Europe direct Senica). Toto stretnutie príjemne obohatili i mladí 

hostia zo Študentskej únie Slovenska: Petra Lašová (predsedníčka ŠUS) a sympatický Adrián 

Kobetič (člen predsedníctva ŠUS), ktorý sa na akcie senického študentského parlamentu rád 

a často vracia . 

Veľkým prínosom tohto stretnutia bola i prítomnosť Mgr. Viery Šimkovičovej, ktorá je 

odbornou regionálnou riešiteľkou KomPraxe (a ktorá nám ukázala akú veľkú zábavu môžeme 

na tomto projekte zažiť a čo všetko sa môžeme naučiť a získať nielen pre seba ale aj pre svoju 

školu). 

Po úvodnej prehliadke budovy DAV a otvorení stretnutia sme si vypočuli zaujímavé 

informácie o histórii a súčasnosti tejto budovy, o činnosti študentského parlamentu 

a jednotlivých študentských rád. Obchodnú akadémiu úspešne prezentovala Mária 

Hanečková. 

Po prestávke sa žiaci rozdelili do pracovných skupín (dobrovoľníctvo +DAV, Komprax, 

študentská únia) podľa toho, o čo majú najväčší záujem a o čom sa chcú dozvedieť viac. 

 Na záver boli rozdelené úlohy, urobili sa fotky a vymenili sme si  kontakty. 

V  DAVe bolo zasadnutie ŠR akési menej formálne, zábavnejšie a asi aj „plodnejšie“ na 

nápady a spoluprácu. Táto budova je pre mladých a ich svet proste ako stvorená.  I nám bola 

opäť ponúknutá možnosť využívať ju  na rôzne školské alebo triedne aktivity (triednické 

hodiny, turnaje, využitie minikina...) Takže neváhajme a hurá do DAVu!!! 

 

(Mgr. Veronika Vávrová, koordinátorka študentskej rady pri OA Senica) 

 


